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Abstract (en)
To simplify an electronic control device for gas burners of heating installations, the microcomputer MC of the automatic firing unit is extended to take
over tasks from the heating regulator. The microcomputer or the device equipped therewith is provided with a signal generator SG, a comparator Ve,
a controller R and a temperature watchdog. The signal generator generates, in particular, pulse-width-modulated control signals SST, which are used
for controlling a D.C. motor M, which is used as drive element for an air blower G. The comparator compares rotational speed current values of the
blower generated by a rotational speed sensor Fn with rotational speed desired values or limiting values stored in the memory SP and, as a function
of the type and/or the magnitude of the difference values, triggers control signals SST or influences the latter. Furthermore, the microcomputer
outputs control signals to the D.C. motor of the blower during the operational time of the burner as a function of parameters controlling the boiler
temperature TK, and takes over temperature watchdog tasks. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Vereinfachung einer elektronischen Steuereinrichtung für Gasbrenner von Heizungsanlagen wird der Mikrocomputer MC des
Feuerungsautomaten zur Übernahme von Aufgaben des Heizungsreglers ergänzt. Der Mikrocomputer bzw. die damit bestückte Einrichtung ist
mit einem Signalgenerator SG, einem Vergleicher Ve, einem Regler R und einem Temperaturwächter versehen. Der Signalgenerator erzeugt
insbesondere pulsweitenmodulierte Steuersignale SST, welche zur Steuerung eines Gleichstrommotors M dienen, der als Antriebsorgan für ein
Luft-Gebläse G dient. Der Vergleicher vergleicht von einem Drehzahl-Fühler Fn erzeugte Drehzahl-Istwerte des Gebläses mit im Speicher SP
gespeicherten Drehzahl-Soll- bzw. Grenzwerten und löst in Abhängigkeit von Art und/oder Größe der Differenzwerte Steuersignale SST aus oder
beeinflußt diese. Der Mikrocomputer gibt darüber hinaus auch während der Betriebszeit des Brenners in Abhängigkeit von die Kesseltemperatur TK
regelnden Parametern Steuersignale an den Gleichstrommotor des Gebläses ab und übernimmt Temperaturwächteraufgaben. <IMAGE>
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